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Voorwoord van de voorzitter  
Beste leden, ouders, trainers en basketbalfans, 
 
Wat een bijzonder jaar hebben we achter de rug! Mijn eerste jaar als voorzitter heb ik met 
enorm veel trots gedaan. Daarnaast hebben we een geweldig jubileumjaar achter de rug, 50 
jaar Exercitia ‘73! In de afgelopen vijf decennia heeft onze vereniging een onuitwisbare 
indruk achtergelaten in de wereld van het basketbal. We hebben generaties van spelers zien 
komen en gaan, successen gevierd en tegenslagen overwonnen, maar bovenal hebben we 
een gemeenschap gevormd die samenkomt in de naam van sport, vriendschap en plezier. 
Het was voor mij een eer om het stokje als voorzitter over te nemen van degenen die deze 
vereniging hebben opgebouwd en gebracht tot waar we vandaag zijn. Zoals Herman 
Teisman tegen mij zei tijdens het lustrumfeest, ‘’Je hebt kostbaar erfgoed in handen’’. Ik ben 
vastbesloten om onze rijke traditie voort te zetten en te bouwen aan een geweldige 
toekomst. 
Ons 50-jarig bestaan is een mijlpaal die we niet snel zullen vergeten. Het herinnert ons aan 
al diegenen die hebben bijgedragen aan ons succes: de oprichters, de coaches, de spelers, 
de vrijwilligers, de ouders en iedereen die ooit het geel/rode-shirt heeft gedragen. Samen 
hebben we geschiedenis geschreven en ik ben ervan overtuigd dat de komende jaren net 
zo memorabel zullen zijn. 
Ik kijk met opwinding en enthousiasme uit naar de toekomst. Als voorzitter is het mijn doel 
om ervoor te zorgen dat onze vereniging blijft groeien, zowel op als buiten het veld. Dank u 
allen voor uw betrokkenheid en toewijding aan Exercitia ‘73. Laten we nog eens 50 jaar van 
succes, vriendschap en plezier beginnen! 
 
Met sportieve groet, 
 
Mark Sikkens 
Voorzitter 

H1 Verslag Bestuur  

1.1 Verslag van de voorzitter  
Het was een prachtig jaar om als voorzitter te beginnen, het seizoen dat ons 50-jarige 
bestaan inluidde. Dit bracht veel activiteiten en betrokkenheid met zich mee. Ik heb dan ook 
enorm genoten van de inzet van een ieder die betrokken is geweest bij het organiseren van 
alle lustrumactiviteiten, hiervoor nogmaals dank! 
Verder wil ik de rest van de bestuursleden en alle commissieleden bedanken voor hun inzet. 
Zoals ik ook in het voorwoord heb geschreven, ben ik trots om voorzitter te mogen zijn van 
deze vereniging vol met betrokken mensen. 
Het aankomende seizoen wil ik mij inzetten voor het genereren van inkomsten uit 
sponsoring. Deze extra inkomsten moeten ten goede komen aan het plezier, vormgeving en 
de beleving binnen de vereniging. Verder zal er een groter beroep gedaan moeten worden 
op ouders en (oud)leden om de taak van scheidsrechter of tafelaar op zich te nemen. 
Ik kijk terug op een mooi jaar en kijk vooruit naar een mooie toekomst. 
 
Mark Sikkens 
Voorzitter 
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1.2 Verslag Secretariaat 
Na één jaar met veel plezier lid geweest te zijn begon ik aan mijn eerste jaar als secretaris. Het 
afgelopen jubileumjaar vol met activiteiten en festiviteiten heb ik echt kennis mogen maken met 
Exercitia. Ik heb veel geleerd over de geschiedenis van de club, heb versteld gestaan van de 
betrokkenheid en genoten van de gezelligheid. Ik hoop dat we alle betrokkenheid van het afgelopen 
jubileumjaar mee kunnen nemen naar het komende jaar en dat de leden de club zullen 
ondersteunen bij de uitdagingen van het nieuwe seizoen. Ik ben trots dat ik mijn steentje mag 
bijdragen en kijk er naar uit om het komende jaar in te zetten voor Exercitia.   
 
Emma de Jong 
Secretaris  
 

1.3 Verslag Penningmeester 
Mijn vierde jaar als penningmeester en mijn eerste jaar zonder Corona maatregelen. Dat zat echter 
nog zo in mijn systeem dat ik te laat begonnen ben met het incasseren van de contributie omdat ik 
dacht dat het toch allemaal wel weer anders zou lopen. Mijn excuus hiervoor want daardoor werd er 
de laatste maanden wel erg vaak geïncasseerd. 
Het resultaat over het seizoen is uitgekomen op € 1.218 negatief. Dit negatieve resultaat wordt 
voornamelijk veroorzaakt doordat helaas niet alle leden hun contributie volledig hebben voldaan. Dit 
vraagt veel inspanning en geduld van het voltallig bestuur maar niet altijd met succes. Dit betekent 
niet dat we nu stoppen met najagen maar wel dat we er in de resultaatrekening mee houden dat 
het wel een niet kan slagen. 
Als vereniging worden wij natuurlijk ook geconfronteerd met stijgende kosten voor met name 
zaalhuur en bondsbijdrage aan de Nederlandse Basketbal Bond. Wij willen voorstellen om de 
contributie met gemiddeld 2,5% te laten stijgen om er voor te zorgen dat de club ook langere termijn 
financieel gezond blijft. 
 
Patrick Visser 
Penningmeester  



1.3.1 Balans 2022-2023 
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1.3.2 Begroting  

 

1.3.3 Contributie 



H2. Verslag Commissies 

2.1 Ledenadministratie 
In dit mooie jubileumjaar stond Exercitia regelmatig in de belangstelling, zoals tijdens de corso-
optocht, de grote reünie en het bezoek aan Donar. We haalden een paar keer de Dorpsklanken en ik 
was dan ook benieuwd hoe dit zijn weerslag zou hebben op het ledenaantal. Tijdens het afgelopen 
seizoen heb ik weer veel aan- en afmeldingen ontvangen en verwerkt en onderaan de streep zijn we 
inderdaad meer leden rijker dan dat er weg zijn gegaan. In totaal heb ik ongeveer 45 aanmeldingen 
ontvangen en zo'n 30 afmeldingen, vooral vlak voor 1 mei. Een winst van ongeveer 15 leden dus. 
Het nieuwe seizoen staat op het punt van losbarsten en in samenwerking en overleg met Arjan van 
de technische commissie staan alle teams weer klaar in het systeem van de bond (Sportlink) voor een 
frisse start van hopelijk een mooi basketbalseizoen. 
 
David Vlietstra 
Ledenadministratie 

2.2 Technische Commissie  
Per 1 december 2022 heeft Ciska Buijze afscheid genomen als voorzitter van de TC en het stokje 
overgedragen aan ondergetekende. Ik basketbal meer dan 30 jaar en ben ca 15 jaar lid van onze 
mooie vereniging Exercitia, inmiddels trainingslid bij de Heren en Recreanten. Valerie is ook nog 
steeds TC lid en zeer waardevol als vraagbaak en aanspreekpunt. Caspar is gestopt als coach en 
daarmee ook als TC lid, hier is geen vervanging voor nodig. 
Bij de overdracht in november was er al sprake van een aantal problemen bij de U18-2. Doordat er 
een minimaal aantal spelers in het team zaten werd er samen getraind met U18-1. Dit boterde 
onderling om meerdere redenen niet met spelers en coach. Nadat er ook spelers vertrokken is de 
conclusie getrokken dat het team niet levensvatbaar meer was en is besloten het team op te heffen 
voor de tweede seizoenshelft. Coach Poppo Wit is gestopt en voor de spelers die wilden blijven is 
een passende oplossing gezocht. 
Dit jaar was er een enorme aanwas voor de Peanuts en zijn we helaas genoodzaakt geweest om met 
een behoorlijk lange wachtlijst te werken, een luxeprobleem dat op het moment van schrijven nog 
steeds actueel is. Complimenten voor Valerie en Niels die de trainingen op een leuke manier hebben 
verzorgd en mede daardoor is er een grote aantrekkingskracht ontstaan. Valerie heeft echter al tijdig 
aangegeven, na jaren de Peanuts te hebben getraind, graag een ander team te willen coachen en zal 
volgend jaar samen met Sebastiaan V16 gaan coachen. We hebben lang gezocht naar een vervanger 
en inmiddels een oplossing gevonden met een roulatiesysteem met een aantal ouders. Zoektocht 
blijft echter nog steeds actueel, bij voorkeur iemand met een pedagogische achtergrond en enige 
basketbalkennis. 
Halverwege het seizoen hebben we het X12 team opgesplitst in twee teams X12-1 en X12-2. Dat 
heeft goed uitgepakt. 
Er zijn dit seizoen ook een aantal trainers geweest die een opleiding hebben afgerond. Marten en 
Karina hebben de Fast Break cursus met succes afgerond en ook heeft Andre uiteindelijk de 
langverwachte bevestiging ontvangen dat hij zijn BT2 cursus met een goed resultaat heeft afgerond. 
Nils, Niels en Sebastiaan hebben aangegeven ook belangstelling te hebben voor een opleiding maar 
dat is er het afgelopen jaar, o.a. vanwege beschikbaarheid bij de bond, nog niet van gekomen en 
blijft op de agenda staan voor volgend jaar. 
Sportief gezien verliep het seizoen voorspoedig en hebben we het seizoen afgesloten met maar liefst 
drie fantastische kampioenschappen van X12, X14 en V16. Daarnaast een bijna kampioenschap van 
H2 dat helaas het kampioenschap op de laatste dag in rook op zag gaan na een week ervoor in een 
stampvolle Grote Veen de laatste thuiswedstrijd gewonnen te hebben. 
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Het einde van het seizoen is ook een tijd van vooruit kijken naar het volgende seizoen. Zo stoppen er 
een aantal coaches: Sandy, Marlotte, Cas en Rik. Dank voor de inzet! Ook komen er volgend jaar een 
paar nieuwe coaches bij: Susanne V12, Rosalie V12, Martijn V14, Japser X14 en Edzard VSE. We 
hebben nu daardoor, op de eerdergenoemde “Peanuts uitdaging” na, alle posities bezet. 
Qua jeugdteams starten we volgend jaar met 8 teams: V12, X12, V14, X14-1, X14-2, V16, M16 en 
M18. Hierbij dient opgemerkt te worden X12 behoorlijk vol zit en dat we halverwege gaan evalueren 
of we er wellicht weer twee teams van kunnen maken. 
Bij de senioren was het vooral een roerig jaar voor de dames. Naast dat coach Caspar een mooie 
uitdaging had aangenomen om een dames eredivisie team te coachen, is het helaas niet gelukt om, 
na verschillende pogingen, genoeg speelsters te vinden om VSE2 op de been te houden. Helaas 
hebben we hierdoor voor volgend seizoen het team moeten opheffen. We hebben gezamenlijk ons 
best gedaan om voor iedereen een goede oplossing te vinden. We beginnen dus volgend jaar met 
één damesteam dat goed gevuld is met ca 16 speelsters en een aantal trainingsleden en een nieuwe 
coach; Edzard. Bij de heren volgend seizoen, door verschillende opzeggingen, ook helaas maar één 
team in plaats van twee. Doordat we maar twee seniorenteams zijn zullen er de nodige uitdagingen 
zijn m.b.t. wedstrijden fluiten etc. 
Na dit seizoen mij het TC-schap een beetje eigen te hebben gemaakt, is een van de doelen voor 
komend seizoen het implementeren van een herkenbare en algemene speelwijze voor de vereniging. 
Dit door het updaten van het bestaande Playbook in samenspraak met alle trainer/coaches of 
wellicht een commissie van een aantal leden die hier mee aan de slag gaan. Volgend seizoen is er ook 
aandacht voor de maatschappelijke kant door het opstarten van een POD traject waarbij naast 
coaches en spelers, ook de ouders worden betrokken. Dit zal in samenwerking met de gemeente 
gaan en hier zijn dit seizoen al de eerste contacten voor gelegd. 
Tot slot een niet een heel technisch onderwerp maar wat hebben we allemaal genoten van de 
fantastische lustrum activiteiten met als hoogtepunt het toernooi en het aansluitende feest. Het 
heeft maar weer bewezen hoe onze mooie vereniging leeft van jong tot (heel) oud. Alle 
complimenten voor de lustrum commissie. 
 
Op naar een weer een mooi en sportief volgend seizoen! 
 
Arjan Harms 
Voorzitter Technische Commissie 

2.3 Wedstrijdsecretaris  
In het seizoen 2022-2023 hadden we wat minder zaalhuur in het Borchkwartier (alleen nog heren 
recreanten op de maandag) en op vrijdagen hebben we meer zaalhuur in Groote Veen (van 16.30 tot 
19.30 uur, i.p.v. tot 18 uur). Ten opzichte van vorig jaar zijn we een recreantenteam kwijtgeraakt en 
door met 3 jeugdteams op 1 tijdstip te trainen, lukt het verder net om alle teams een plekje te geven. 
Zij het niet ideaal, want met 3 teams naast elkaar trainen betekent ook op kleine verrijdbare baskets 
trainen en dat is toch minder. 
Gelukkig liep de samenwerking met Wojtek Biziuk van de gemeente en Ties Polling van de sporthal 
wederom prima. Maar nu we vanuit de NBB met 2x een half jaarschema werken, is het wel een 
probleem dat voor de tweede helft van het seizoen alvast moet worden ingehuurd, maar de zaalhuur 
na 1 oktober niet meer teruggegeven kan worden. Hierdoor heb ik behoudend zaalhuur aangevraagd 
voor na december, met als gevolg dat zaalhockey elke snipper die overbleef inhuurde. Hierdoor 
kreeg ik problemen als ik toch meer zaalhuur nodig bleek te hebben. De zaalhuur voor de zaterdagen 
moest ik ook dit jaar weer zeer wisselvallig inhuren, normaliter kan ik toe met inhuur van 12 tot 19 
uur. Nu waren er dagen bij dat ik van 10 uur ’s ochtends tot 21 uur ’s avonds in moest huren. 
Dit jaar voor het eerst dan toch maar 2 U14-wedstrijden tegelijkertijd op een breedteveld gespeeld 
en dan zelfs ook nog in Hal B, terwijl in Hal A ook een wedstrijd op heel veld bezig was. Een 
experiment dat goed verliep, maar je hebt dan dus wel 6 scheidsrechters per wedstrijd nodig. 
Gelukkig kunnen er op deze wedstrijden wel tafelaars gevonden worden onder ouders. Gezien het 
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ruimtegebrek, zal ik vaker U14 wedstrijden (net als U12) naast elkaar laten spelen. Zo kan ik op een 
speeldag 8 wedstrijden kwijt, wat in het komende seizoen ook zal gebeuren. 
 
Leo Kits 
Wedstrijdsecretaris 

2.4 Scheidsrechterscoördinator  
Ook dit jaar huurden we weer een scheidsrechters in. Te weten D-scheidsrechter Gerard Krook. Ook 
Leo Kits is D-scheidsrechter, maar die wordt niet ingehuurd. Gerard kreeg betaald door heren 1. Leo 
floot niet voor geld. Maar we hadden dit seizoen nog steeds 3 fluiters op minimaal BS-3 niveau nodig. 
Dit zal per seizoen 2023-2024 veranderen. Het gemis aan een gediplomeerde BS3 scheidsrechters die 
voor 100% beschikbaar is hebben we ook in het seizoen 2022-2023 kunnen oplossen door 
scheidsrechters op verenigingsnaam aan te schrijven. Dan kunnen scheidsrechters die ooit een BS-3 
(dat is E-) diploma hebben gehaald, toch fluiten, zonder dat ze bijvoorbeeld een spelregeltest hebben 
gehaald. Dit seizoen waren Mathilde Wienk, Joram Wagtelenberg, Nico Bronsema, Steven Kimkes en 
Susanne Wagtelenberg bereid om gezamenlijk 11 wedstrijden te fluiten (2 scheidsen van Exercitia). 
In de praktijk hebben Nico en Steven (en af en toe Leo) de wedstrijden gefloten. Aan het einde van 
dit seizoen hebben enkele F-scheidsrechters voldoende begeleiding en beoordeling gehad en 
daadwerkelijk het BS2-diploma te behaald. 
Ook dit seizoen geen les in spelregelkennis gegeven vanwege dat alle informatie op de website van 
de NBB zeer duidelijk is. Wel weer 2x een praktijklessen gegeven aan M18. De kandidaten moeten 
eerst een spelregeltest doen en als ze die halen, mogen ze het BS2-traject volgen. Dat houdt in dat 
enkele opdrachten moeten worden gedaan. Daarna moeten er wedstrijden worden gefloten waarbij 
er begeleiding is en uiteindelijk moet de begeleider dan de F-cursist (nu heet het BS-2) goedkeuren 
voor het BS-2 diploma. Bij de BS2-scheidsrechters zijn tijdens het seizoen nauwelijks problemen 
geweest. De grote antipathie die mensen hebben tegen scheidsrechteren blijft een probleem. In mijn 
eentje mensen enthousiasmeren gaat lastig. 
Toch is er dit jaar eindelijk goed nieuws van het opleidingenfront: er zijn personen de BS3-cursus 
gaan volgen: Dominique Polling, Jacco van Veen en Mark Sikkens. 
Zij hebben hun portfolio allen (bijna) af en zullen in het beging van het volgende seizoen kansen 
krijgen om daadwerkelijk aan een beoordelaar te laten zien of ze voldoende kennis en kunde in huis 
hebben. Aan het einde van het seizoen werd bekend dat de scheidsrechtersommissie de gehele 
opzet anders gaat doen, er zijn straks alleen nog externe fluiters nodig bij divisiewedstrijden op 
landelijke jeugdwedstrijden. Bij thuiswedstrijden zal voor onze dames nog wel scheidsrechters vanuit 
de bond worden aangeschreven, maar voor heren 1 niet meer. De thuisclub is dan zelf 
verantwoordelijk voor het aanstellen van minimaal 1 BS3 scheidsrechters bij wedstrijden van heren 
1. Daarom is het nog steeds belangrijk dat Dominique, Jacco en Mark hun opleiding gaan afronden. 
Voor komend seizoen zal ik weer een ‘stage’ organiseren en wil ik alle lelden van M18 het diploma 
laten behalen. Net als de enkeling van dames 1 die nu nog geen diploma heeft. Daarnaast wil ik uit 
ons onder 16 team ook al een enkeling mee laten draaien met fluiten, want uit die leeftijdscategorie 
zijn z.s.m. scheidsrechters nodig. 
 
Leo Kits 
Scheidsrechtercoördinator  
 

2.5 Jeugd- en activiteitencoördinator/Toernooicommissie 
De Jeugd- en activiteitencoördinator/Toernooicommissie is vacant en in seizoen 2022/2023 niet 
ingevuld geweest. 
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2.6 Activiteitencommissie 
De activiteitencommissie is vacant en in seizoen 2022/2023 niet ingevuld geweest. 

2.7 Materiaalcommissie 
Afgelopen seizoen zijn wij, Bas en Claudia, bezig geweest met het in kaart brengen van de tenues. We 
hebben nieuwe tenues besteld en hebben trainingsattributen aangeschaft. We beschikken nog over 
veel tenues, echter zijn veel van deze tenues af en deze zijn toe aan vervanging. Daarom zijn wij op 
dit moment bezig met het zoeken van een nieuwe leverancier voor nieuwe tenues!  
Voor het aankomende seizoen zijn we van plan een nieuwe leverancier te vinden, de tenues in kaart 
te brengen en nieuwe tenues aan te schaffen.   
 
Bas Jelsma en Claudia de Wit 
Materiaalcommissie 

2.8 PR-commissie 
Afgelopen seizoen hebben wij, Jody, Silke en Claudia, de promotie van Exercitia '73 onderhouden. 
Hierbij hebben we de sociale media onderhouden met posts en stories over de wedstrijden, het 
lustrum en andere activiteiten. Hierdoor hebben we veel nieuwe volgers gekregen en ook veel meer 
accounts bereikt met onze uitingen!  
Voor het aankomende seizoen willen we doorgaan met instagram, teamfoto's maken om te uiten op 
instagram en de website, wedstrijdverslagen maken voor op instagram en in de krant en willen we de 
website updaten met nieuwe foto’s en mobiel vriendelijk maken.  
 
Wij hebben er in ieder geval weer zin in! 
 
Jody Sijbolts, Silke Posthumus en Claudia de Wit 
PR-commissie 

2.9 Sponsorcommissie 
De sponsorcommissie is vacant en in seizoen 2022/2023 niet ingevuld geweest. 


